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Protokoll Styrelsemöte No 9  
2024-08-08 via Teams, kl.19.00-20.30  
Närvarande:   

Ordförande Marita Hernvall   
Vice ordförande Madelene Törnlund   
Sekreterare Anneli Löf   
Kassör Maria Wägner   
Ledamot Therese Flodin (lämnade mötet 19.30) 

 

Frånvarande:   

Ledamot Marianne Nordahl    
Ledamot Louise Skoog   
Suppleant Anna Fogelström   
Suppleant Anette Sjögren   

 

§ 1. Mötets öppnande   

Ordförande Marita öppnade mötet.  

  

§ 2. Val av protokollförare och justerare   

Anneli valdes till protokollförare och Madelene till justerare.  

  

§ 3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

  

§ 4. Föregående protokoll   

Rättelse: Formulering Mentalindex i föregående protokoll avser Släktskapsindex.  

Föregående protokoll justerat och lagt till handlingarna.   

 
§ 5. Inkommande post/utgående post   

Ingen inkommande post att rapportera.   

Styrelsen har formulerat ett informationsbrev om klubben. 

Detta har gått ut till aktiva uppfödare med önskan om att 

det delas ut till framtida valpköpare.  

 

§ 6. Ekonomi / antal medlemmar  

69 826,88 / 138  

Styrelsen beslutade att gå ut med personligt meddelande till medlemmar som ej har betalat  

medlemsavgiften.  

 

§ 7.  Info SBK/SKK 

Inget att rapportera  

  

§ 8. Rapporter  

✓ Avel o hälsa     - 

 

✓ Utställning     Årets rasspecial avslutad. 23 anmälda hundar. Planering för jubileum  

2025 är påbörjad.  

 

 M
H

, A
L,

 A
M

T 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




✓ Tävling    Utlovad konkret plan för KM i tre regioner bordlades.    

  

✓ Mentalitet/MH & MT  Planering för aktiviteter 2025 är påbörjad. 

Frågan om möjlighet till MH under hösten bordlades.  

 

✓ Vallning    Rasmästerskap i vallning genomförd 26-28 juli.  

Träningsdag föreslagen lördag 12/10, vallansvarig undersöker  

möjligheten att hålla NHAT 13/10.  

 

✓ Övriga aktiviteter   Ny design för rasmonter till Stockholms  

Hundmässa i december undersöks.   

 

✓ Medlemsansvarig   -   

 

§ 9. Hemsida /Facebook övrig medlemsinformation   

Vi behöver säkra att aktuell information från gamla hemsidan är 

överflyttad till den nya. Möte ska bokas.   

 

§ 10. Aktiviteter och årshjul  Följande datum bokas;  

Årsmöte onsdag 26/3 kl 19.00  

Medlemsmöte torsdag 6/2 kl 19.00  

Medlemsmöte onsdag 15/10 kl 19.00 

 

§ 11. Övriga frågor  Avstämning av verksamhetsplan 

 och höstens aktivitetsplan gjordes.   

 

 Samarbetsavtal mellan VHK och Next Level Dog Arena Umeå 

godkändes av styrelsen Per Capsulam. Madelene som hållit i 

kontakten avstod sin röst för godkännande.  

     

§ 12. Nästa möte  Ons 11/9 kl 19.00   

     

§ 13. Mötet avslutas  Ordförande avslutade mötet.  
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Sekreterare Anneli Löf   
Kassör Maria Wägner   
Ledamot Therese Flodin (lämnade mötet 19.30) 


 


Frånvarande:   


Ledamot Marianne Nordahl    
Ledamot Louise Skoog   
Suppleant Anna Fogelström   
Suppleant Anette Sjögren   


 


§ 1. Mötets öppnande   


Ordförande Marita öppnade mötet.  


  


§ 2. Val av protokollförare och justerare   


Anneli valdes till protokollförare och Madelene till justerare.  


  


§ 3. Fastställande av dagordning  


Dagordningen godkändes. 


  


§ 4. Föregående protokoll   


Rättelse: Formulering Mentalindex i föregående protokoll avser Släktskapsindex.  


Föregående protokoll justerat och lagt till handlingarna.   


 
§ 5. Inkommande post/utgående post   


Ingen inkommande post att rapportera.   


Styrelsen har formulerat ett informationsbrev om klubben. 


Detta har gått ut till aktiva uppfödare med önskan om att 


det delas ut till framtida valpköpare.  


 


§ 6. Ekonomi / antal medlemmar  


69 826,88 / 138  


Styrelsen beslutade att gå ut med personligt meddelande till medlemmar som ej har betalat  


medlemsavgiften.  


 


§ 7.  Info SBK/SKK 


Inget att rapportera  


  


§ 8. Rapporter  


✓ Avel o hälsa     - 


 


✓ Utställning     Årets rasspecial avslutad. 23 anmälda hundar. Planering för jubileum  


2025 är påbörjad.  


 







✓ Tävling    Utlovad konkret plan för KM i tre regioner bordlades.    


  


✓ Mentalitet/MH & MT  Planering för aktiviteter 2025 är påbörjad. 


Frågan om möjlighet till MH under hösten bordlades.  


 


✓ Vallning    Rasmästerskap i vallning genomförd 26-28 juli.  


Träningsdag föreslagen lördag 12/10, vallansvarig undersöker  


möjligheten att hålla NHAT 13/10.  


 


✓ Övriga aktiviteter   Ny design för rasmonter till Stockholms  


Hundmässa i december undersöks.   


 


✓ Medlemsansvarig   -   


 


§ 9. Hemsida /Facebook övrig medlemsinformation   


Vi behöver säkra att aktuell information från gamla hemsidan är 


överflyttad till den nya. Möte ska bokas.   


 


§ 10. Aktiviteter och årshjul  Följande datum bokas;  


Årsmöte onsdag 26/3 kl 19.00  


Medlemsmöte torsdag 6/2 kl 19.00  


Medlemsmöte onsdag 15/10 kl 19.00 


 


§ 11. Övriga frågor  Avstämning av verksamhetsplan 


 och höstens aktivitetsplan gjordes.   


 


 Samarbetsavtal mellan VHK och Next Level Dog Arena Umeå 


godkändes av styrelsen Per Capsulam. Madelene som hållit i 


kontakten avstod sin röst för godkännande.  


     


§ 12. Nästa möte  Ons 11/9 kl 19.00   


     


§ 13. Mötet avslutas  Ordförande avslutade mötet.  
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